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BESLUITENLIJST 
Vergadering van Provinciale Staten van Drenthe 
Woensdag 6 juli 2016 
 
 
U kunt de statenvoorstellen en de ingezonden brieven, alsmede de besluitenlijsten en samenvattin-
gen, via het StatenInformatieSysteem (SIS) inzien op de website van de provincie onder het volgende 
adres: https://www.drentsparlement.nl/vergaderingen/.  
 
De aangenomen motie is als bijlage opgenomen bij deze besluitenlijst.
 
Aanwezig:   
J. Tichelaar, voorzitter 
 
de leden: 
mevr. H.R. Siertsema (D66, vice-voorzitter) 
mevr. M. Bakker (PvdA) 
mevr. B. van den Berg-Slagter (ChristenUnie) 
R.A.A. Bosch (PvdA) 
J.A. van Dalen (D66) 
B. van Dekken (CDA) 
mevr. G.J. Dikkers (SP) 
F.P. Duut (50PLUS) 
mevr. R.S. Goettsch (PvdA) 
R.H.H. Koch (PvdA) 
mevr. S.D. Kort (PVV) 
L.M. Kremers (CDA) 
J.N. Kuipers (GroenLinks) 
R. du Long (PvdA) 
H. Loof (PvdA) 
mevr. W.M. Meeuwissen-Dekker (VVD) 
W.L.H. Moinat (SP) 
P. Moltmaker (VVD) 
K. Neutel (CDA) 
H.R. Nijmeijer (GroenLinks) 
D. Oosterveen (SterkLokaal) 
F. van de Pol (SP) 
J. Pottjewijd (PVV) 
R.R. Pruischer (ChristenUnie) 
H. Reinders (CDA) 
G. Serlie (VVD) 
J. Smits (VVD) 
mevr. L.A. Smits (SP) 
J.L. Stel (VVD) 
mevr. M.C.J. van der Tol (D66) 
 
 
 

 
 
 
 
 
J. Tuin (D66) 
N.A. Uppelschoten (PVV) 
S.J. Vegter (CDA) 
J. Vester (SP) 
A. Vorenkamp (PVV) 
mevr. G. Weerts (VVD) 
mevr. R. Wollerich-Veldman (CDA) 
P.A. Zwiers (PvdA) 
 
mevr. S. Buissink, griffier 
 
Voorts aanwezig de leden van het  
college van GS: 
H. Brink (VVD) 
H.J. Jumelet (CDA) 
T. Stelpstra (CU) 
C. Bijl (PvdA) 
 
 
 
Afwezig: 
J.J. Baltes (VVD) 
H.J.L. Bronts (PVV) 
H.H. Veldsema (ChristenUnie) 
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A/B. Opening en mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering om 9.30 uur. Hij heet speciaal de mensen van de Noordelijke Re-
ken welkom.  
 
 
C.  Vaststelling van de agenda 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
D.   Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van PS van 8 juni 
 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
 
E.   Ingekomen stukken 
 
Met betrekking tot punt A2 op de LIS (Uitvoering motie Hartveilig Drenthe) maakt de heer Koch (PvdA) 
GS complimenten voor de uitvoering van de genoemde motie. 
 
Voor wat betreft punt B7 op de LIS (Brief van de heer Broekema e.a. over Aanwijzing van zoekgebie-
den) vraagt de fractie van de PVV om verduidelijking aan GS v.w.b. feiten en juridische juistheid. De 
PVV verzoekt om agendering van de brief voor de eerstvolgende OGB-vergadering. PS stemmen 
hiermee in. 
De lijst met ingekomen stukken wordt verder conform vastgesteld. 
 
Toezegging van GS: 
De brief van de heer Broekema (LIS B7) zal worden behandeld in de Statencommissie OGB van sep-
tember en de Statenleden worden voorzien van een overzicht met daarin een feitenrelaas en juridi-
sche opvattingen. 
 
F. Rondvraag 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
 
G. Statenstukken: A-stukken 
 
G1. Statenstuk 2016-719 
 Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten v an 20 januari 2016, Onteigening ten  
 behoeve van de aansluiting Klooster N34  
 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aanvaard. 
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G2. Statenstuk 2016-740  
Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten va n 27 mei 2016, De Economische 
Koers Drenthe 2016-2019 

 
Gedeputeerde Brink geeft aan dat, n.a.v. gemaakte opmerkingen van GL en D66 in de commissiever-
gadering van 29 juni, de inleiding van Statenstuk 2016-740 is gewijzigd. Ook zijn de werkloosheidscij-
fers aangepast na de FCBE-vergadering van 29 juni. 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aanvaard. 

 
 

G3. Statenstuk 2016-742  
 Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten v an 1 juni 2016, Afdoening toezegging 

gedaan in de vergadering van de Statencommissie FCB E van 2 december 2015 over eva-
luatie Verordening rechtspositie gedeputeerden, sta ten- en commissieleden 

 
Het voorstel wordt met algemene stemmen aanvaard. 

 
 

G4. Statenstuk 2016-735 
Voorstel van het Presidium van Provinciale Staten v an 30 mei 2016, Ontwerpbegroting  
2017 c.a. Noordelijke Rekenkamer 
 

Het voorstel wordt met algemene stemmen aanvaard. 
 
 

G5. Statenstuk 2016-736 
Voorstel van het Presidium van Provinciale Staten v an 30 mei 2016, Benoeming voorzit-
ter en bestuurslid Noordelijke Rekenkamer 

 
De heer Pottjewijd (PVV) legt een stemverklaring af. De fractie geeft aan geen twijfel te hebben over 
de kwaliteiten van de voorgedragen kandidaten. Maar de fractie heeft problemen met nevenfuncties 
en de fractie vindt dat kandidaten geen onderdeel van het politieke proces moeten zijn of moeten zijn 
geweest. Derhalve steunt de fractie de voordracht niet.  
Het Statenstuk 2016-736 wordt bij meerderheid van stemmen aanvaard. De PVV-fractie stemt tegen. 

 
 

H.  Beëdiging voorzitter en bestuurslid Noordelijke  Rekenkamer 

De Staten van Fryslân, Groningen en Drenthe hebben besloten tot benoeming van mevrouw Margreet 
Smilde en de heer Peter Polhuis, respectievelijk als voorzitter en bestuurslid van de Noordelijke Re-
kenkamer. De beëdiging vindt plaats in de vergadering van PS Drenthe. Mevrouw Smilde legt de eed 
af, de heer Polhuis de verklaring en belofte. De heer Tichelaar feliciteert hen namens de drie Noorde-
lijke provincies met de benoeming.                                                                                                        
De heer Van Maurik (voorzitter van de Programmaraad en lid van PS Fryslân) spreekt de voorzitter en 
het bestuurslid kort toe. Ook wordt er afscheid genomen van de heer Nijhuis, hij is 12 jaar voorzitter 
van de Noordelijke Rekenkamer geweest.  
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I. Voorstellen, B-stukken 
 

I1.  Statenstuk 2016-744 
Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten va n 9 juni 2016, Visie op krimp en 
leefbaarheid 2016-2020, inclusief Nota Sociaal Bele id 2016-2020 

 
Samenvattende reactie van de fracties 
Alle fracties kunnen instemmen met het Statenstuk.  
De fractie van GL geeft aan verheugd te zijn met het voorliggende stuk. De mens staat centraal en 
leefbaarheid is een kernwaarde. Er is oog voor tweedeling in de samenleving en acceptatie is funda-
menteel voor onze samenleving. Maar dat geldt niet voor lesbiennes, homoseksuelen, biseksuelen en 
transgenders (LHBT). De fractie dient, samen met de fracties van PvdA, SP, D66, VVD, PVV, 50PLUS 
en SL, een motie (M 2016-17 Drenthe Regenboogprovincie) in. Met deze motie wordt het college van 
Gedeputeerde Staten opgeroepen om zich samen met betrokken partijen in te zetten om de veiligheid, 
weerbaarheid en sociale acceptatie van LHBT-inwoners te bevorderen. 
De CU-fractie geeft aan niet achter de volledige tekst van de ingediende motie te kunnen staan, de 
fractie verwijst naar de artikelen 1 en 6 van de Grondwet. De CU vindt een meldpunt overbodig. De 
fractie kan in tweede termijn instemmen met de motie in het kader van een signaal afgeven. De fractie 
van de PvdA geeft aan dat mensen op bepaalde gronden nog steeds worden gediscrimineerd, er zijn 
cijfers bekend, maar er is ook bekend dat er sprake is van onderrapportage. Er is veel gebeurd op het 
gebied van discriminatie, maar er is nog een lange weg te gaan. De D66-fractie is tevreden dat er een 
visie op krimp en leefbaarheid is opgesteld. De fractie wijst op het belang van ‘naoberschap’ en on-
dersteunt het betoog van de PvdA, iedereen moet kunnen deelnemen aan de Drentse samenleving. 
De fractie van het CDA komt bij de bespreking van de VJN terug op het onderwerp bibliotheken. Het 
CDA is het eens met de heldere visie krimp en leefbaarheid. V.w.b. de motie verwijst de CDA-fractie in 
eerste instantie naar al bestaande rechtsbescherming: artikel 1 van de Grondwet, ieder mens is uniek 
en telt mee. Ook wordt verwezen naar het Wetboek van Strafrecht en de Wet op gelijke behandeling. 
De fractie geeft in de tweede termijn aan bestuurlijk voorbeeldgedrag te willen laten prevaleren en 
steunt daarom de motie.  
De D66-fractie vraagt een reactie van GS n.a.v. toekenning middelen (blz. 39 van het Statenstuk) of 
het juist is dat de genoemde partijen niet limitatief zijn. 
De fractie van de PVV geeft aan dat sociaal beleid geen kerntaak van de provincie is. De fractie vraagt 
waarom jongeren niet zijn genoemd bij het hoofdstuk huisvesting. De PVV vindt het niet ambitieus om 
het aantal mensen onder de armoedegrens te verlagen met 5%. Hier zou het college zijn nek moeten 
uitsteken. Het aantal overlegorganen, waarin de provincie plaats heeft, vindt de fractie erg hoog, 30 
stuks. De fractie steunt het Statenstuk, maar geeft GS mee zich te richten op kerntaken en niet op de 
rollen die niet des provincies zijn. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord: 
Gedeputeerde Jumelet bedankt voor de opmerkingen bij het Statenstuk. De invulling zal nu verder 
gaan plaatsvinden. De gedeputeerde geeft op de vraag van D66 aan dat de genoemde vier partijen 
niet limitatief zijn. Andere partijen worden zeker gezocht en kunnen zich melden. De gedeputeerde 
geeft aan dat er zeker aandacht is voor jongerenhuisvesting. Hij geeft toe dat het terugdringen van 5% 
onder de armoedegrens niet ambitieus is. Het college zou ook graag anders willen, maar moet realis-
tisch zijn, het is een hardnekkig en niet wenselijk probleem. Over de vele overlegorganen zegt de heer 
Jumelet dat er ook veel wordt gedaan in het veld. De provincie zit steeds zinvol aan tafel en vervult de 
rollen met verve.  
De gedeputeerde vindt de ingediende motie een belangrijk signaal, GS zet een streep door discrimi-
natie. Concreet wordt er in de motie veel gevraagd van het college. Het college treedt de motie positief 
tegemoet, de motie zal worden betrokken bij de Uitvoeringsagenda. 
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Nr. Ingediend door  Onderwerp  

M 2016-17 Motie door GL, PvdA, SP, D66, VVD, PVV, 50PLUS en SL 
Voor: GL, PvdA, SP, D66, VVD, PVV, 50PLUS, SL, CU en 
CDA 
Tegen: - 
De motie is aangenomen.  

Drenthe Regenboogpro- 
vincie 

 
De fracties steunen unaniem de motie. De motie wordt met algemene stemmen aanvaard. 
NB: Na afloop van de vergadering wordt door de initiatiefnemers van de motie de regenboogvlag ge-
hesen, hiermee is Drenthe officieel de eerste Regenboogprovincie van Nederland. 
 
Alle fracties stemmen voor het Statenvoorstel 2016-744; deze wordt met 38 stemmen aangenomen. 
 
 
I2.  Statenstuk 2016-743  
 Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten v an 9 juni 2016, Investeringsagenda,  
 onderdeel Culturele investeringen 
 
Samenvattende reactie van de fracties 
Provinciale Staten kunnen, m.u.v. de PVV-fractie, zich vinden in het Statenstuk 2016-743 en kunnen 
instemmen met de voorgestelde investeringen. De PVV- fractie heeft moeite met ruim gesubsidieerde 
musea, zoals het Gevangenismuseum en Herinneringscentrum Kamp Westerbork. De fractie vindt de 
gevraagde bedragen hoog en vraagt zich af waarom de uitbreidingen niet door het Rijk worden gefi-
nancierd. Er is immers sprake van Drenthe overstijgend belang. Cultuur heeft geen intrinsieke waarde, 
aldus de PVV. De fracties van SP, D66, VVD, CDA en PvdA ageren tegen het PVV-standpunt. De 
PVV-fractie blijft bij haar standpunt. 
De VVD is tevreden met de beantwoording van eerder gestelde vragen. De fractie vraagt aandacht 
voor uitvoering van de uitbreidingsplannen door het regionale bedrijfsleven. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord: 
Gedeputeerde Bijl geeft aan dat emotie hoort bij kunst. De gevoerde discussie in PS is hier een voor-
beeld van. Het college laat de inhoudelijke waardering van kunst over aan deskundigen. De provincie 
faciliteert de randvoorwaarden en het gaat tevens om de kwaliteit van de voorzieningen. Kunst en 
cultuur hebben intrinsieke en economische waarde.  
GS komen terug op het punt uitvoering van de uitbreidingsplannen van de musea door regionale be-
drijven. 
 
Het Statenstuk 2016-743 is met meerderheid van stemmen aangenomen, 34 stemmen voor (VVD, 
PvdA, CDA, CU, SP, D66, GL, 50PLUS en SL) en 4 stemmen tegen (PVV). 

 
 

I3.  Statenstuk 2016-739 
 Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten v an 24 mei 2016, Investeringsagenda,  
 onderdeel breedband 
 
Samenvattende reactie van de fracties 
Provinciale Staten, m.u.v. de fractie van de PVV, stemmen in met het voorstel om een extra budget 
van 9 miljoen euro beschikbaar te stellen voor het realiseren van breedband, om zo de ambitie van 
snel internet in héél Drenthe succesvol uit te voeren.  
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De fractie van de VVD is zeer tevreden met de voortvarende aanpak van het college. Er zal op korte 
termijn snel internet beschikbaar zijn. Dit is een beloning voor de inzet van veel vrijwilligers. De fractie 
wijst op het risicomanagement met het uitlenen van bedragen. Ook uit de fractie zorg om de overige, 
kleinere initiatieven, wat als zij de businesscase en de financiering niet rond krijgen? Gevraagd wordt 
of de gedeputeerde in overleg gaat met deze initiatiefnemers. Van de CDA-fractie krijgt het college 
alle steun om de ingeslagen weg te vervolgen. De fractie wijst op het belang van het goed bewaken 
van juridische zorgvuldigheid. De D66-fractie is positief over het Statenstuk, en spreekt hulde uit aan 
alle initiatieven. De provincie is voorwaardenscheppend in een snel veranderende omgeving. De risi-
co’s lijken onder controle, de fractie vraagt nu om actie. 
De fractie van de PVV is voor snel internet, maar is het niet eens met de wijze van financieren. Het 
proces is gestart met een subsidie om burgers te helpen met vraagbundeling. Nu gaat de provincie 
geld uitlenen om netwerken aan te leggen en ook investeren in de ‘grijze’ gebieden, dit gaat de PVV te 
ver. De risico’s zijn veel te groot. De fractie stemt niet in met de plannen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord 
Gedeputeerde Jumelet is blij met de brede steun van PS voor het Statenstuk. De vraagbundeling 
wordt binnenkort gerealiseerd. Er is zeker aandacht voor de kleinere initiatieven, na het verschijnen 
van het onderzoeksrapport van de RUG zal duidelijk worden welke stappen gezet dienen te worden 
i.vm. de kleinere initiatieven. De gedeputeerde deelt de zorg om risicomanagement, maar de risico’s 
zijn goed in beeld. En de risico’s worden zoveel mogelijk beperkt door bijv. het opstellen van busi-
nesscases. Er wordt hard gewerkt om snel internet te realiseren voor heel Drenthe. De initiatieven 
Glasvezel De Wolden, Sterk Midden-Drenthe en Noordenveld Zuid-West kunnen een lening van de 
provincie tegemoet zien, dit betekent dat ruim 7000 huishoudens in de zogeheten witte gebieden aan-
gesloten kunnen worden op snel internet. 
 
Het Statenstuk 2016-739 is met meerderheid van stemmen aangenomen, 34 stemmen voor (VVD, 
PvdA, CDA, CU, SP, D66, GL, 50PLUS en SL) en 4 stemmen tegen (PVV). 
 
 
I4.  Statenstuk 2016-741 

Voorstel van het college van Gedeputeerde Staten va n 31 mei 2016, Gebiedsontwikkeling 
Luchthaven omgeving Groningen Airport Eelde 2016-20 20 

 
Samenvattende reactie van de fracties 
De fractie van het CDA is een warm voorstander van een financiële impuls voor gebied rondom de 
luchthaven in Eelde, de fractie ziet kansen, o.a. op het gebied van werkgelegenheid. Wel geeft de 
fractie aan dat er gemonitord moet worden door GS. De CU-fractie had graag een integrale benade-
ring gezien. De fractie kan zich vinden in de gevraagde investeringen. Het levert perspectief op voor 
de werkgelegenheid. De fractie van de SP bepleit nogmaals om het Statenstuk aan te houden of in te 
trekken en te wachten tot er meer bekend is over de ‘verkenning GAE’. Ook het nieuwe plan m.b.t. 
transferium De Punt en de plannen voor wijzigingen aan de A28 en N34 zouden hierbij betrokken 
moeten worden. Er zijn nu nog teveel vragen om het stuk te behandelen. De fractie van GL sluit hierbij 
aan, zij pleiten ervoor om in het najaar een beter onderbouwd stuk te bespreken tezamen met de toe-
komstvisie GAE.   
De fractie van de VVD staat achter het investeringskader, maar waakt voor het doen van investerin-
gen waar de provincie later spijt van kan krijgen. De D66-fractie had graag een integrale benadering 
gezien en vraagt zich af waarom deze haast nu nodig is? De fractie vindt het een prachtig gebieds-
plan, maar vraagt zich af of de plannen autonoom zijn of gekoppeld zijn aan het voorbestaan van 
GAE. De fractie van SterkLokaal staat op het standpunt dat gebiedsontwikkeling door moet gaan. De 
fractie is positief over een zonneakker. De fractie van de PvdA kan, na kritisch te zijn geweest in de 
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commissievergadering, nu instemmen met het investeringskader. De PVV-fractie is heel tevreden met 
de aandacht voor de omgeving van het vliegveld. De fractie gaat ervan uit dat GAE toekomst heeft. De 
fractie wacht af wat ‘living labs’ gaan betekenen. Men staat positief tegenover het opknappen van de 
rijksgebouwen, ook het FOC zou een plaats kunnen krijgen bij het vliegveld. De fractie steunt de nota 
gebiedsontwikkeling en kijkt uit naar de voorgestelde plannen. 
 
De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord:  
Gedeputeerde Bijl is niet voor aanhouding van het statenstuk. Het college wil de zaken die in ontwik-
keling zijn niet frustreren. Het college wil helderheid verschaffen aan de initiatiefnemers voor het be-
nutten van kansen voor subsidies en cofinanciering. De omgevingsvisie kan los van het voorbestaan 
van GAE worden beoordeeld. Bijvoorbeeld de herbestemming van het provinciaal monument voorma-
lige Rijksluchtvaartschool en het zonnepark hebben toekomst zonder het voortbestaan van GAE. De 
gedeputeerde geeft aan dat er zeker gemonitord gaat worden, de voortgang wordt ook gedeeld met 
PS. 
 
Een stemverklaring wordt afgegeven door mevrouw Van der Tol (D66) en de heer Van Dalen (D66). 
Zij geven aan in te stemmen met het Statenstuk, maar hebben grote bedenkingen bij het voorstel. Zij 
hebben voorkeur voor een integrale benadering. Het subsidievoorstel had hiervan onderdeel moeten 
zijn en de beide Statenleden zullen het proces dan ook zeer kritisch volgen.  
 
Het Statenstuk 2016-741 is met meerderheid van stemmen aangenomen, 31 stemmen voor (VVD, 
PvdA, CDA, CU, PVV, D66, 50PLUS en SL) en 7 stemmen tegen (GL en SP). 
 
 
J.  Brief van het college van GS van 27 mei 2016 in zake de portefeuilleverdeling van het  

college 
 
De SP-fractie is van mening dat de functie van gedeputeerde Bijl en de functie voorzitter van de raad 
van toezicht van de Stenden Hogeschool (op persoonlijke titel) op gespannen voet staat met artikel 
40b van de provinciewet (wenselijkheid nevenfunctie) en met de Drentse gedragscode integriteit art 
3.1, (schijnbare) strijdigheid nevenfunctie. De door GS gekozen oplossing om onderwerpen die Sten-
den betreffen niet door de heer Bijl te laten behandelen maar door een andere gedeputeerde, vindt de 
fractie niet juist, omdat er sprake is van een collegiaal bestuur. De SP vraagt of de fracties deze 
standpunten delen. Ook vraagt de SP een reactie van GS.  
 
Samenvattende reactie van de fracties 
De fractie van de CU deelt het standpunt van de SP niet, de CU geeft een staatsrechtelijke uitleg en 
bestrijdt de conclusie van de SP. Er is geen sprake van onwenselijke verstrengeling van belangen en 
de nevenfunctie leidt niet tot het in gedrang komen van de hoofdfunctie. De CDA-fractie ziet geen 
strijdigheid. De PvdA-fractie ziet geen juridische of bestuurlijke strijdigheden en/of belemmeringen. 
Collegiaal bestuur is een pre. De fractie geeft aan dat PS en GS elkaar scherp moeten houden en 
scherp moeten blijven. De fractie van de VVD zegt dat de provincie niet over onderwijs gaat, wel over 
de aansluiting onderwijs-arbeidsmarkt. De fractie vindt de genomen maatregel afdoende. De fractie 
van SterkLokaal staat achter het standpunt van de CU, de fractie geeft GS nog mee verstandig te 
handelen. De fractie van GroenLinks vindt de constructie niet gewenst, zij zien als oplossingen de 
gehele portefeuille onderwijs overdragen of stoppen met de nevenfunctie. De PVV-fractie vindt de 
gekozen oplossing niet gewenst, de schijn van belangenverstrengeling moet worden voorkomen. De 
fractie vraagt waarom gedeputeerde Bijl zijn nevenfunctie niet beëindigt. De fractie van D66 vindt het 
terecht dat de vragen worden gesteld. Ze roept GS op om nog eens te kijken naar de portefeuillever-
deling. Mochten er conflicten zijn, dan trekt de D66-fractie aan de bel.  
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De reactie van het college van GS op hoofdlijnen wordt als volgt verwoord: 
Gedeputeerde Brink vindt het goed dat fracties kritisch zijn. Het college huldigt het standpunt dat inte-
griteit voorop staat. De heer Brink geeft aan dat er geen enkele sprake is van belangenverstrenge-
ling.    
 
De voorzitter concludeert dat de meerderheid van PS kan instemmen met de portefeuilleverdeling van 
het college van GS en dat het punt, zo de Staten dit willen, te allen tijde weer kan worden geagen-
deerd.  
 
 
K.   Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 14.00 uur.  
 
De volgende PS-vergadering zal plaatsvinden op 13 juli. 
 
 
 
 
Vastgesteld in de vergadering van Provinciale Staten van 28 september. 
 
 
 
                       , voorzitter 
 
 
 
                       , griffier 
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PARTU VOOR DE VIUXEIÞ

Motie Drenthe Regenboogprovincie aangenomen M 2016-17

Provinciale Staten van Drenthe, in vergadering bijeen op woensdag 6 juli 2016, ter behandeling de Visie op

krimp en leefbaarheid 2076-2020, inclusief Nota Sociaal Beleid 2016-2020,

Constaterende dat:
. hoewel Nederland internationaal gezien voorop loopt als het gaat om de sociale acceptatie van

homoseksualiteit en transgenders (LHBT), de acceptatie op lokaal niveau behoorlijk kan verschillen in

aard en omvang;
. elke provincie in Nederland mede verantwoordelijk is en daarom zorg draagt voor onder meer gelijke

behandeling, sociale samenhang, veiligheid, leefbaarheid en maatschappelijke ondersteuning van

haar inwoners;
. Drentse LHBT-inwoners daarmee ook recht hebben op veiligheid, op een eerlijke kans op participatie

en een gelijkwaardige behandeling;
. er ook in Drenthe in de afgelopen maanden sprake is geweest van intimidatie, geweldsincidenten en

uitingen van vijandigheid;
. de daarmee gepaard gaande gevoelens van onveiligheid bij veel LHBT-inwoners zijn versterkt of

toegenomen;
. het onacceptabel is dat LHBT-inwoners op school, op straat, op hetwerk, in de zorg, in de sport en in

hun eigen sociale kring niet (meer) durven uitkomen voor hun identiteit;
. samen met gemeenten, en relevante maatschappelijke organisaties een impuls moet worden

gegeven aan het stimuleren van LHBT-emancipatie- en acceptatiebeleid;
. de Nota Sociaal Beleid zich richt op inwoners van Drenthe in een kwetsbare positie en een verbinding

legt met de kerntaken om de leefbaarheid te versterken i

Spreken uit dat:
Drenthe een Regenboogprovincie is.

Roepen het College van Gedeputeerde Staten op:

om een impuls te geven aan sociale acceptatie, veiligheid en zichtbaarheid van LHBT's in Drenthe;

om zich in te zetten om de veiligheid, weerbaarheid en sociale acceptatie van LHBT-inwoners verder
te bevorderen en ditte vertalen naar doelstellingen en een aanpak in samenspraak met het Meldpunt
Discriminatie Drenthe, COC en betrokken partners;

om Drentse gemeenten te stimuleren aan te sluiten bij het landelijk project Regenboogsteden;

om met het Meldpunt Discriminatie Bureau Drenthe te kijken naar de aard en omvang van

discriminatie jegens de LHBT's in Drenthe en om ontwikkelingen te kunnen volgen en de sociale

acceptatie te monitoren en PS daarover regelmatig te informeren.

a

a

En gaan over tot de orde van de dag.
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